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 PROTOKÓŁ Nr 4/2014 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej, 

Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

oraz Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 17 czerwca 2014 roku 
 

Miejsce posiedzenia: Sala konferencyjna Urzędu Gminy w Bielsku Podlaskim, 

ul. Mickiewicza 46.  

 

Czas trwania posiedzenia: godz. 9.00 – 10.10. 

 

Prowadzący posiedzenie: JERZY CHILKIEWICZ – Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych  

Obecni: 

1. Członkowie Komisji Rewizyjnej 

     - OLSZEWSKI STANISŁAW (Przewodniczący) 

     - KAMIŃSKI LESZEK 

     - NIKOŁAJUK MIKOŁAJ 

     - PAC BARBARA 

2. Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

     - PAWLUCZUK JAN (Przewodniczący) 

     - BOROWSKI ANDRZEJ 

     - ŁOZOWIK PAWEŁ 

     - MAKSIMIUK ELŻBIETA 

     - TYNIEWICKI ANDRZEJ 

3. Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

     -  CHILKIEWICZ JERZY (Przewodniczący) 

     -  CAR MIKOŁAJ 

     - KORSZAK MARIUSZ 

     - MATEUSZUK MIECZYSŁAW 

     - SIEMIENIUK SŁAWOMIR 

4. Wójt Gminy – RAISA RAJECKA 

5. Zastępca Wójta – ANATOL FILIPIUK 

6. Skarbnik Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA 

7. Przewodniczący Rady Gminy – WALENTY GAŁUSZEWSKI 

 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu.  

 

Porządek posiedzenia: 
1. Zaopiniowanie materiałów na XXXIX Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski zwołaną na dzień 

20 czerwca 2014 r.: 

1a) Informacja o pracy Zarządu Gminnego OSP i poszczególnych jednostek OSP z terenu 

Gminy Bielsk Podlaski za 2013 rok i I półrocze 2014 roku. 

1b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Bielsk Podlaski za 2013 rok. 

1c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 

2013 rok. 

1d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Bielsk Podlaski na lata 2014-2022; 

1e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok, 
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1f) Zaopiniowanie wniosku Wójta Gminy o przedłużenie czasu obowiązywania 

dotychczasowej taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków; 

1g) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii do projektu uchwały Rady 

Powiatu w Bielsku Podlaskim w sprawie podziału powiatu bielskiego na okręgi wyborcze w 

wyborach do Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim. 

2. Sprawy bieżące. 

 

Do pkt 1a) 
Informacja o pracy Zarządu Gminnego OSP i poszczególnych  jednostek OSP z terenu Gminy Bielsk 

|Podlaski za 2013 rok i I półrocze 2014 roku stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. Uzgodniono, że 

sprawozdanie zostanie przedstawione na sesji przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

radnego STANISŁAWA OLSZEWSKIEGO. Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała 

o ustalonym terminie zawodów sportowo-pożarniczych na dzień 14 września 2014 roku. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag, a informację zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 1b) 
Wniosek o przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Bielsk Podlaski za 2013 rok., stanowi 

Załącznik Nr 3 do protokołu.  

Pani Wójt przypomniała, że sprawozdanie było przedstawiane na sesji Rady Gminy. Do 

przedłożonego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie.  

 

Do pkt 1c)  

Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy stanowi Załącznik Nr 4 

do protokołu. Po zapoznaniu się z: 

- sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2013 rok, 

- sprawozdaniem finansowym gminy za 2013 rok, 

- opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z 30 kwietnia 2014 r, 

- informacją o stanie mienia Gminy Bielsk Podlaski, 

- stanowiskiem Komisji Rewizyjnej 

wszyscy radni jednogłośnie opowiedzieli się za udzieleniem Wójtowi Gminy absolutorium za 

2013 rok.  

 

Do pkt 1d)  
 Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Bielsk Podlaski na lata 2014-2022.  stanowi Załącznik Nr 5 do 

protokołu. Wniosek omówiła Skarbnik Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA, informując o: 

- wprowadzeniu autopoprawki w punkcie „Remont i modernizacja świetlicy wiejskiej we wsi 

Widowo” (zmiana kwoty w wyniku błędnie policzonej oferty), 

- wycofaniu z planu na 2014 rok budowy drogi Kożyno-Hukowicze (przebieg drogi w terenie 

odbiega od mapy, będą prowadzone czynności w kierunku uregulowania tych rozbieżności, 

prawdopodobne jest wywłaszczenie), 

- finansowaniu drogi w Widowie (konieczność dołożenia części środków wcześniej 

przeznaczonych na drogę Kożyno-Hukowicze), 

- trwających regulacjach stanu prawnego  dróg w Pilikach i Knorydach (Pani Wójt 

poinformowała o planach Starostwa wylania asfaltu na razie tylko do Mokrego, przewidziane 

jest spotkanie Starosty z mieszkańcami wsi), 

- wykonaniu nawierzchni asfaltowej w Hryniewiczach Małych, 

- wycofaniu z planu zakupu kontenerów biurowo-socjalnych (na prośbę radnego Mieczysława 

Mateuszuka Pani Wójt wyjaśniła, że mieszkańcy Woroniego nie chcą konteneru z 

wyposażeniem, proszą jedynie o puste pomieszczenie (4 ściany), które można wykorzystać na 
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świetlicę, chcą również, aby świetlicę wyposażyć w stół do tenisa stołowego, realizacja 

wniosku – w przyszłym roku). Radny  PAWEŁ ŁOZOWIK poinformował o możliwości 

budowy domków wczasowych – koszt ok. 1.000 zł za 1 m2, niepalnych, trzymających ciepło, 

ale z utrudnioną wentylacją. 

 Innych pytań i uwag nie zgłoszono, projekt uchwały radni zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 1e)  
 Wniosek Wójta Gminy dot. wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2014 rok 

stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu. Wniosek omówiła Skarbnik Gminy NADZIEJA 

SOKOŁOWSKA. Radni dyskutowali n/t wywożenia ziemi podczas korytowania dróg. Wójt 

Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że umowy z wykonawcą zawierają klauzule o 

wywożeniu ziemi na odległość 5 -10 km na drogi polne, ale nie ma możliwości rozwożenia na 

prywatne posesje (był konflikt na tym tle w Hryniewiczach Małych, część ziemi wywieziono 

do Haciek). Podkreśliła, że z dróg polnych korzystają wszyscy. Inwestycje prowadzi Gmina, 

więc mieszkańcy nie mogą dysponować ziemią. Radny ANDRZEJ BOROWSKI wypowiedział 

się na temat jakości dróg. Przewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI 

stwierdził, ze takie sytuacje występują wszędzie. Mieszkańcy nie biorą pod uwagę tego, że 

drogi polne są dla wszystkich i trzeba je naprawiać. Pani Wójt dodała, że w Pietrzykowie 

ziemia została zgromadzona w jednym miejscu i leży do dziś nie wykorzystana. Żeby to 

uporządkować, trzeba specjalnie wysłać w to miejsce koparkę, samochód ciężarowy i 

równiarkę. 

Radni nie zgłosili więcej pytań i uwag, a projekt uchwały zaopiniowali pozytywnie.   

 

Do pkt 1f)   
 Wniosek Wójta Gminy o przedłużenie czasu obowiązywania dotychczasowej taryfy dla 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków stanowi Załącznik Nr 

7 do protokołu. Wniosek oraz uzasadnienie przedstawiła Wójt Gminy RAISA RAJECKA. 

Radni zapoznali się również z zestawieniem cen i stawek opłat za wodę i odprowadzanie 

ścieków na okres od 01.08.2014 do 31.07.2015 r 

 Radni nie zgłosili pytań i uwag. Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

 Do pkt 1g)  
 Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii do projektu 

uchwały Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim w sprawie podziału powiatu bielskiego na okręgi 

wyborcze w wyborach do Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim stanowi Załącznik Nr 8 do 

protokołu. Wniosek przedstawiła RAISA RAJECKA – Wójt Gminy. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag. Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

Do pkt 2) 
W sprawach bieżących radni poruszyli następujące tematy: 

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA odczytała sprawozdanie trenera drużyny piłki nożnej TUR II 

Piliki z rozegranego sezonu 2013/2014, 

- Radny ANDRZEJ BOROWSKI zwrócił uwagę, że młodzież nie zajmuje się sportem i trzeba 

znaleźć jakiś sposób na aktywizację młodzieży w tym kierunku, 

- Radny MIECZYSŁAW MATEUSZUK poinformował, że mieszkaniec wsi Bańki zgłosił, że 

ktoś wywiózł śmieci na pole. Pani Wójt wyjaśniła, że takie zgłoszenia należy kierować na 

Policję, ponieważ jest to prywatny teren, 

- Radni zostali poinformowani, że konsorcjum ASTWA i Przedsiębiorstwo Gospodarki 

Komunalnej w Bielsku wygrało przetarg na wywóz śmieci od 1 lipca 2014 r. Pani Wójt 

wyjaśniła, że do końca czerwca będą wykorzystywane pojemniki MPO. Nowa firma dostarczy 

swoje pojemniki, a umowa będzie trwała 2 lata. Wszyscy mieszkańcy otrzymają harmonogram 

wywozu odpadów. Radny ANDRZEJ BOROWSKI zapytał, jaki procent mieszkańców nie 
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posiada pojemników? Wójt Gminy poinformowała, że wszyscy zostali zidentyfikowani, 

wszczęto postępowania w tej sprawie. Najwięcej pretensji mieli ci, którzy mieszkają częściowo 

w Bielsku i na wsi  Są też przypadki, kiedy starzy rodzice  mieszkają u dzieci w Bielsku lub 

Białymstoku. Ogólnie sytuacja nie wygląda źle. 

- W dniu 13 lipca 2014 r. o godz. 13.00 w Rajsku będzie obchodzony jubileusz 35-lecia 

Zespołu ZGODNE MAKI. Uroczystość będzie sfinansowana przez LGD Puszcza Białowiesk, 

- Radny ANDRZEJ TYNIEWICKI zgłosił potrzebę zabrania przez Urząd Gminy ściętych 

drzew (brzoza) w Pilipkach. 

 Innych tematów nie zgłoszono. W związku z tym JERZY CHILKIEWICZ o godz. 10.10 

zamknął posiedzenie. 

 

Protokołowała: 

Insp. Ala Wawulska 

Przewodniczący posiedzenia: 

JERZY   CHILKIEWICZ ......................... 

(Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych) 

      

Członkowie Komisji Rewizyjnej: 

1. OLSZEWSKI Stanisław 

(Przewodniczący) 

 

2. KAMIŃSKI Leszek ......................................... 

3. NIKOŁAJUK Mikołaj ....................................... 

4. PAC Barbara .......................................... 

      

Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki  

Komunalnej i Przestrzennej 

1. PAWLUCZUK Jan 

(Przewodniczący) 

........................................ 

2. BOROWSKI Andrzej ....................................... 

3.  ŁOZOWIK Paweł ....................................... 

4. MAKSIMIUK Elżbieta ....................................... 

5. TYNIEWICKI Andrzej ........................................ 

     

Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych: 

1. CAR Mikołaj ................................... 

2. KORSZAK Mariusz ................................... 
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3. MATEUSZUK Mieczysław ................................... 

 

4. SIEMIENIUK Sławomir ................................... 

 


